
Punkt 17  - Styrelsens svar på motioner 

 

Motion från Marie och Ruben Kvist om att sätta in nytt fönster i lgh 1501, ML 25: 

Styrelsen har inget att invända mot motionärens förslag då detta inte innebär något men för 
föreningen eller övriga medlemmar.  

Styrelsen föreslår stämman att bifalla motionen under förutsättning att bygglov fås. Hela 
bygglovsprocessen hanteras och bekostas av medlemmen. 

 

 

Motion från Katarina Warming ang insättande av takfönster i lgh 0049, TG1: 

Då motionären vill sätta in fönster på en del av taket som enligt den utredning styrelsen låtit 
genomföra inte lämpar sig för uppsättande av solceller anser styrelsen att det inte finns några 
hinder för att bifalla motionen.  

Styrelsen föreslår stämman att bifalla motionen under förutsättning att bygglov fås. Hela 
bygglovsprocessen hanteras och bekostas av medlemmen. 

 

 

Motion från Tapio Felldin ang indivudiell mätning och debitering: 

Individuell värmemätning är komplicerat hos oss då i stort sett varje element i lägenheten är 
ansluten till en vertikal stam genom huset. Det kräver alltså mätutrustning för både flöde och 
värme vid i stort sett varje element för att kunna göra en riktig debitering. Styrelsen gör 
bedömningen att detta talar mot att införa IMD.  

Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen. 


